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This Design Data List (DDL) specifies technical data approved for release by the LCMM to govern requirements for REQN 8482-195079. 

This list is cancelled upon completion of this contractual action. 

* See notes on sheet 2 of 2.  
 

 

 

Cette Liste des Plans et Dessins (LPD) mentionne les données techniques dont on a autorisé la publication par le GCVM afin de gérer les 

besoins de REQN 8482-195079. 

Cette liste sera annulée lorsqu’on aura completées les mesures contractuelles. 

* Voir notes sur la feuille 2 de 2. 
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                                        NOTES 

 

 

1.  These publications are not issued by DSCO. They are listed on this DDL for identification purposes only. It is the responsibility of the 

bidders/contractors to obtain them. 
 

  Ces publications ne sont pas publiées par DOCA. Elles sont énumérées sur ce LPD aux seules fins d’identification. C’est aux 

soumissionnaires/entrepreneurs qu’il incombe de les obtenir. 

 

 

 ATTENTION 
 

2.    Document(s) have been identified as “CONTAINS INTELLECTUAL PROPERTY”. Document(s) cannot be released. 
 

Le document(s) a été identifié comme “CONTIENT DES PROPRIÉTÉ INTELLECTUELLE”. Le document(s) ne peut pas être  

publié. 
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